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Protokół Nr XXXVII/2017 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 11 maja 2017 r.  
 

 
Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 11.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy Klimontów, pan 
Edward Przytuła– Zastępca Wójta Gminy, pan Bogusław Mrozowski – asystent 
Wójta, pani Anna Sobolewska- Skarbnik Gminy jak listy obecności stanowiące 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XXXVII/258/17 do Nr XXXVII/266/17. Uchwały 
podjęto w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radny nieobecny: Pan Robert Orłowski. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XXXVII sesji Rady 
Gminy. Serdecznie powitał wysoką Radę, władze gminy na czele z panem Wójtem 
Markiem Goździewskim, przedstawiciela Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Klimontowie. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające quorum do 
podejmowania uchwał. Obecnych jest 14 radnych. Odczytał proponowany 
porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, 
wnioski do proponowanego porządku obrad. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. Za: 14, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek został przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 
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2017 – 2031. 

5. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr IX/54/15 Rady Gminy w 
Klimontowie z dnia 29 kwietnia 2015 r w sprawie zarządzenia poboru 
podatku rolnego, podatku od nieruchomości i podatku leśnego w drodze 
inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wynagrodzenia za 
inkaso.  

6. Udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym, do rejestru zabytków położonym na 
obszarze gminy Klimontów.  

7. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XIX/123/16 Rady Gminy w 
Klimontowie z dnia 14 stycznia 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego.  

8. Uchwalenie regulaminu korzystania ze stadionu gminnego w 
Klimontowie.  

9. Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla gminy 
Klimontów”. 

10. Podjęcia uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Gmina Klimontów 
jest organem prowadzącym. 

11. Podjęcia uchwały w sprawie określenia kryteriów do klasy pierwszej, 
zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły podstawowej, liczby 
punktów za każde kryterium, dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia spełnienia kryteriów. 

12. Zakończenie sesji.  
 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, - Wiem, że odbyły się wszystkie Komisje. 
Mam nadzieję, że zostało wszystko dokładnie przeanalizowane, ale gdyby przy 
którymś punkcie były jakieś niejasności, czy gdyby ktoś z Państwa chciał postawić 
jakieś pytanie panu Wójtowi czy pani Skarbnik to bardzo proszę. Na Komisjach 
była pani Skarbnik, wyjaśniała sprawę. Proszę o opinie Komisje.  

Pani radny Gwizdoń, Przewodniczący Komisji Budżetowej - Na Komisji była pani 
Skarbnik, udzieliła nam wyjaśnień. Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje 
zmiany w budżecie oraz zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Pani radna Krasowska, Przewodnicząca Komisji Rolnej, - Komisja Rolna razem z 
Komisją Społeczną nie podejmowała decyzji, dopiero jak pani Skarbnik tu na sesji 
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wyjaśni. Nie rozpatrywaliśmy tego punktu.  

Pan radny Rębacz, - Najważniejsza jest Komisja Budżetowa.  

Pan Przewodniczący Rady, - Tak, ale nie wszyscy w Komisji Budżetowej 
członkowie byli. Są też w innych Komisjach i te składy nie powtarzają się. Proszę 
panią Skarbnik o wyjaśnienie.  

Pani Skarbnik Sobolewska wyjaśniła, - Jedna z najważniejszych zmian to jest 
wprowadzenie zadania „Przebudowa drogi powiatowej Goźlice – Przybysławice 
w miejscowościach Ossolin, Dziewków” . Dotacja w wysokości 265 000 zł była 
zabezpieczona na 2018 r. Została podjęta decyzja, że w mniejszej kwocie 
218 175,20 zł środki zostały zabezpieczone w budżecie na 2017 r. Środki na ten 
cel przeznaczone zostały z kredytu. Kredyt został zwiększony o kwotę 200 000 zł, 
natomiast reszta z pozostałych wydatków bieżących. W tej chwili deficyt budżetu 
gminy wynosi 2 571 366,46 zł, który zostanie pokryty z wolnych środków w 
kwocie 2 081 366,46 i kredytów w kwocie 490 000 zł. Na ten moment 
przewidywana kredytu do wzięcia w 2017 r. to 1 500 000 zł. Jeżeli chodzi o 
dochody załącznik nr 1 to dochody ogółem, zostały zwiększone o kwotę 35 000 
zł, natomiast wydatki zgodnie z załącznikiem nr 2 zwiększone zostały o kwotę 
235 000 zł. Stąd też te 200 000 zł musiało być zabezpieczone z kredytu. Jeżeli 
chodzi o wydatki to rolnictwo i łowiectwo – zwiększenie o0 o kwotę 5100 zł, na 
drogi powiatowe publiczne – 218 175,20 zł, drogi publiczne gminne – 
zmniejszenie na zakupie usług remontowych o 7 775,20 zł, administracja 
publiczna – zwiększenie o kwotę 27 000 zł na wynagrodzenia związane z grupą 
interwencyjną, obsługa długu publicznego zmniejszenie wydatków o 15 000 zł. 
Szkoły podstawowe – zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie wydatków o 
24 500 zł, zakup usług pozostałych zwiększanie o 6 000 zł, wydatki inwestycyjne 
zostały zmniejszone o 25 000 zł. Pomoc społeczna, zakup usług pozostałych 
zwiększenie o 4 000 zł, zasiłki stałe zmniejszenie o 2 500 zł, wspieranie rodziny 
zwiększenie o 2 500 zł. Oświetlenie uliczne zwiększenie o 5 000 zł, pozostała 
działalność w gospodarce komunalnej i ochronie środowiska zmniejszenie o 
3 500 zł. W załączniku zadania inwestycje roczne „Zadanie inwestycyjne roczne 
2017” zakup kontenera na świetlicę w Szymanowicach Dolnych zwiększone z 
42 000 zł na 50 000 zł. W załączniku inwestycyjnym wieloletnim zostały 
zmniejszone wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych na zadaniu „Budowa 
świetlicy w m. Zakrzów” o kwotę 50 000 zł, kultura fizyczna pozostała działalność 
zwiększenie wydatków o 4 000 zł. Zmiany zostały jeszcze dokonane załączniku nr 
6 i załączniku nr 7. Zostało tam pokazane zadanie „Przebudowa drogi powiatowej 
Goźlice – Przybysławice w m. Ossolin, Dziewków”. Tyle jeżeli chodzi o zmiany do 
budżetu. Jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową to te zmiany w budżecie 
mają odzwierciedlenie w WPFie. Dziękuję. 
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Pan Przewodniczący Rady, - Dziękuję. Kto z Państwa ma pytania ?. Proszę bardzo. 
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXVII/258/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXVII/259/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2017 – 2031 została podjęta i jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt, jest za 
przyjęciem uchwały. 

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje i jest za 
przyjęciem uchwały. 

Pani radna Hakamäki, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje i jest za 
przyjęciem uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXVII/260/17 w sprawie zmian w uchwale Nr IX/54/15 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 29 kwietnia 2015 r. w sprawie zarządzenia poboru 

podatku rolnego, podatku od nieruchomości i podatku leśnego w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso została podjęta 
i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady, - Wiadomo o co tu chodzi. Kiedyś na którejś z sesji 
szeroko dyskutowaliśmy na ten temat. W końcu przewagą głosów ustaliliśmy, że 
te pieniądze, które były w budżecie przeznaczone są na zabytki w Klimontowie i 
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tak to zostało. Musimy teraz podjąć uchwałę.  

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolna akceptuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń, - Na Komisji Budżetowej była dyskusja, ale pozytywnie 
opiniujemy.  

Pan radny Mucha, - Na Komisji Spraw Społecznych udzielenie dotacji uzyskało 
większość. 

Pani radna Hakamäki, - Komisja Rewizyjna akceptuje udzielenie pomocy. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
11, przeciwko: 1, wstrzymało się: 2.  

Uchwała Nr XXXVII/261/17 w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków położonym na obszarze gminy Klimontów 
została podjęta, jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXVII/262/17 w sprawie zmian w uchwale Nr XIX/123/16 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 14 stycznia 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego została podjęta i jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt, jest za 
przyjęciem uchwały. 

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje i jest za 
przyjęciem uchwały. 

Pani radna Hakamäki, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje i jest za 
przyjęciem uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
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Uchwała Nr XXXVII/263/17 w sprawie regulaminu korzystania ze stadionu 

gminnego w Klimontowie została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady, - W razie czego mamy przedstawiciela opieki 
społecznej, będzie mógł nam wyjaśnić. Komisje również to przeanalizowały . Cały 
opis działań jest przedstawiony. Mam nadzieję, żeście to Państwo przeanalizowali 
i gdyby jakieś uwagi były to jest przedstawiciel opieki. 

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa zapoznała się z oceną i pozytywnie 
opiniuje jej przyjęcie.  

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje i przyjęła ocenę 
do wiadomości.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z oceną i nie wnosi 
uwag. Członkowie Komisji jeśli będą mieli pytania to przedstawią.  

Pani radna Hakamäki, - Komisja Rewizyjna przeanalizowała materiały i mamy 
jedną uwagę. Zestawienia tabelaryczne są dobre. Chodzi o część opisową, żeby 
pod tabelą krótkie wnioski były, które rozjaśniałyby aktualną sytuację.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał, - Kto ma jeszcze pytania ? 

Pan radny Bargiel, - Tylko uzupełnię. Czy są takie niepokojące rzeczy. Np. 
alkoholizm czy się zwiększa czy się zmniejsza, bezrobocie czy się zwiększa czy się 
zmniejsza.  

Pani Zych, pracownik socjalny – Raczej nie. Prawie jest to samo. Ludzie jadą za 
granicę, wyrejestrują się i nie figurują jako bezrobotni. 

Pan radny Bargiel, - Mam, pytanie odnośnie świetlicy środowiskowej. Seniorzy 
się dopytują kiedy otwarcie i jak to jest.  

Pani Zych, pracownik socjalny odpowiedziała, - Świetlica obejmie 30 dzieci i 50 
dorosłych. To będzie ruchome.  

Pani radna Hakamäki, - Na jakim etapie to jest ?. 

Pani Zych odpowiedziała, - Jest już przygotowana sala. Jesteśmy w trakcie 
podpisywania umów.  

Pani radna Hakamäki - I pieniążki są ?. 

Pani Zych odpowiedziała - Tak , przyszły już pieniądze. Jesteśmy w trakcie 
podpisywania umów.  
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Pani Skarbnik Sobolewska potwierdziła – Przyszły wszystkie pieniądze przyznane 
na ten rok.  

Pan Przewodniczący Rady, - Do pana Marka Bargla. Oni opracowali już taką 
ulotkę, dotarła ona do mnie i wszystko dokładnie jest w niej opisane.  

Innych pytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXVII/264/17 w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2016 dla gminy Klimontów” została podjęta i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolna zapoznała się i pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetowa zapoznała się i również pozytywnie 
opiniuje projekt, jest za przyjęciem uchwały. 

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje. 

Pani radna Hakamäki, - Komisja Rewizyjna nie wnosi uwag.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXVII/265/17 w sprawie określenia kryteriów naboru na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych, dla których Gmina Klimontów jest organem 

prowadzącym została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolna zapoznała się i pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetowa zapoznała się i również pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje. 

Pani radna Hakamäki, - Komisja Rewizyjna nie wnosi uwag.  
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Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXVII/266/17 w sprawie określenia kryteriów przyjęcia 

kandydatów do klasy pierwszej, zamieszkałych poza obwodem publicznej 

szkoły podstawowej, liczby punktów za każde kryterium, dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów została podjęta i jest 
załącznikiem do protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady, - Zanim zakończę sesję może ktoś ma jakieś sprawy 
do podniesienia na sesji, które będą odzwierciedlone w protokole czy uwagi 
odnośnie obwodnicy to proszę bardzo.  

Pani radna Hakamäki, - Jest odpowiedź Inspektora Sanitarnego w Sandomierzu 
na skargi trzy w sprawie rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 758 w granicach gminy 
Klimontów wraz z budową obwodnicy dla Klimontowa. Część radnych już się z 
tym pismem zapoznała. Nie będę omawiała, ale jeśli sobie Państwo życzycie 
przeczytać to pismo… 

Pan Przewodniczący Rady, - Proszę przeczytać. 

Pani radna Hakamäki odczytała pismo Inspektora Sanitarnego w Sandomierzu z 
dnia 24.04.2017 r. znak: SE.W-4471/1/17 kierowane do Wójta Gminy Klimontów 
w sprawie uzupełniania do raportu i wyjaśnienia kwestii poruszanych w skargach 
mieszkańców dotyczących rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 758 w granicach 
gminy Klimontów wraz z budową obwodnicy Klimontowa. 

Pan Przewodniczący Rady, - Mnie to tylko ciekawi dlaczego oni piszą do Wójta, 
powołują się na to co piszą Ci skarżący, a nie przyjadą i nie sprawdzą sprawy. 
Ostatnie pismo to pisał jakiś „inżynier” co bym mu nie dał dyplomu szkoły 
podstawowej. On pojęcia zielonego nie ma co on pisze. Przecież jeśli obwodnica 
będzie szła nie na wale to nie zmniejszy się zalewu. Nic, absolutnie. Mogę 
oficjalnie też powiedzieć temu, który pisze, bo wiem kto to redagował i mogę 
powiedzieć nazwiskiem, że to jest satyra zupełna, żeby pisać gdziekolwiek na ten 
temat jeśli mieszka się od obwodnicy, która ma być zbudowana 400 m. Mnie się 
to w głowie nie mieści, a mieszkam parę metrów od drogi, gdzie przebiega ciąg 
samochodów z kamieniem. Wiele osób jest takich, które mieszkają przy ul. 
Krakowskiej, ul. Kościelnej, ul. Mały Rynek, ul. Sandomierskiej. To nam to nie 
przeszkadza, nam nie będą świecić światła, nas nie ruszają te wstrząsy, nie 
patrzymy na pęknięcia domów a jemu to przeszkadza, bo w odległości 400 m 
mieszka. Nie wiem co ma za cel pisać gdziekolwiek, przeciwstawiać się temu, że 
ta obwodnica jest planowana. I tak w końcu dojdzie do jej realizacji.  

Pan Wójt Goździewski, - Procedura jak widzicie wygląda w ten sposób, że sanepid 
musi wydać opinię. Żeby wydać tę opinie sanepid zalecił poprawki. Firma Lispus 
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te poprawki – musi odpowiedzieć na nie i odesłać do sanepidu. Taka sama 
sytuacja jest z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska w Kielcach. Na chwilę 
obecną po złożeniu raportu nie mamy jeszcze na chwilę obecną żadnej opinii z 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Nie ma również pisma o poprawkach. 
Również czekamy na pismo z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Lispus 
skontaktował się wstępnie z gminą, podobno takie pismo jest już w fazie 
tworzenia do gminy. Oczywiście opublikujemy go na stronie internetowej, żeby 
mieszkańcy mogli się zapoznać. Zakres tych pism jest jednakowy, ponieważ Ci 
Państwo, którzy protestują wysłali te pisma do wszystkich instytucji i do 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i do sanepidu. Te instytucje mają te 
pisma. My listy protestujących i listy osób, które były za tym wariantem również 
dosłaliśmy już po terminie, bo po terminie kilka tych pism wpłynęło i po terminie 
wysłane było do tych instytucji. W związku z tym, że umowa z Lispusem kończyła 
się nam na wykonanie 19 kwietnia br., a ta procedura cały czas jest w toku, 
musiałem podpisać kolejny aneks do umowy na wykonanie dokumentacji. Po 
konsultacji firma Lispus ten termin ustaliła na 31 sierpnia br. Nie ma jeszcze 
żadnych wytycznych z RDOŚ, z tego co jest mi wiadomo najprawdopodobniej 
trzeba będzie jeszcze opracować dokumentację dość szczegółową na kolejne 
zwierzęta, które gdzieś podobno na tych łąkach są. Nie mamy żadnego pisma z 
RDOŚ. Lispus konsultował się z nami i mówił, że będą następne poprawki. Na 
chwilę obecną, żebyście wiedzieli jako Rada, że umowa jest przedłużona do 31 
sierpnia. Czekamy na pismo z RDOŚ, a na pewno ono będzie. Przykre to jest, ale 
tak to się zapowiadało i w tamtym tygodniu była u mnie grupa protestująca i 
zapowiedzieli mi wprost, że oni będą cały czas interweniować. Piszą nawet o 
sprawie sądowej. Ja nie mam na to wpływu, staram się jak najszybciej te 
dokumenty z firmą, która projektuje skompletować. W tej chwili sami jeżdżą po 
instytucjach. Podejrzewałem, że tak będzie, bo są uparci i jedynie w grę wchodzi 
ich wersja, która przebiega przez Grabowiec, chociaż to co oni tu piszą, że będzie 
zakłócenie do oczyszczalni ścieków to tak samo ta linia przez Grabowiec również 
by schodziła do oczyszczalni. Jedynym problemem zalewowym w tych dwóch 
przejściach mostu jest most, który przy dużej wodzie nie mogąc przejść mostem, 
przepływa górą nad drogą powiedzmy w odległości 100 m. Zaprojektowana jest 
ta estakada na 320 m. Także to co się przelewa, ten nadmiar to spokojnie to 
przejście estakada pójdzie z nadmiarem jeszcze ilości wody. To samo drugi most 
– woda nie mieści się pod mostem więc przeleje się na odległości 50 m przez 
drogę. Oni twierdzą co innego. Jeśli wyjdzie jakiś kolejny problem to trudno 
powiedzieć, czy przed tymi następnymi wyborami samorządowymi zdążymy 
uruchomić środki na budowę.  

Pan Przewodniczący Rady, - Dlaczego niektórzy maczają palce ?. 

Pani radna Hakamäki, - Mają w tym interes.  
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Pan Przewodniczący Rady - Przecież nie mieszka blisko przebiegu przyszłej 
obwodnicy. Nie mieszka. Nie zastanawia się nad tymi ludźmi, którzy w tym ciągu 
mieszkają blisko, przy chodnikach ?. Nie zastanawia się nad tym. Jemu to 
przeszkadza, bo będzie mieszkał 400 m od przebiegu tej obwodnicy, albo głupio 
tłumaczy o jakiś robakach, żabach i innych. Przecież to jest satyra zupełnie. Trzeba 
by jakoś przemyśleć sprawę i wniknąć w to co przyświeca im takie działanie. 

Pani radna Hakamäki, - Panie Przewodniczący powiem za siebie. Uczestniczyłam 
w akcji zbierania podpisów osób wspierających ten projekt i te działania i 
rozmawiałam z ludźmi a moim obowiązkiem jest przekazać opinię mieszkańcom 
Klimontowa, a szczególnie tym zainteresowanym budową obwodnicy. Twierdzą 
jednoznacznie, że są to działania, które opóźniają zdecydowanie dalsze kroki, że 
to jest sprawa przedwyborcza już, żeby przeciągnąć temat rozpoczęcia inwestycji 
na następną kadencję. Wyrażają również wielkie zaniepokojenie jeśli chodzi o 
środki finansowe, bo ludzie interesują się dokąd środki mogą być wykorzystane a 
co dalej nie wiadomo po roku 2020. Wobec powyższego nie należy zagłębiać się 
zbytnio, jest to celowe działanie.  

Pan Przewodniczący Rady, - Tak celowe, widzę, że to celowe działanie. 

Pani radna Hakamäki - Musimy temu w jakiś sposób zapobiegać. Zastanowimy 
się jaką formę przyjmie protest mieszkańców Klimontowa i gminy Klimontów 
jeżeli Państwo uważacie, że wesprzecie, ale zastanowimy się nad bardzo 
poważnym protestem, który nagłośni temat i niestety poprzez media spowoduje, 
że zainteresowanie problemem Klimontowa wzrośnie. Nikomu nie chcemy 
dokuczać. Chcemy tylko, żeby mieszkańcy Klimontowa żyli spokojnie, a trzy czy 
cztery osoby nie mogą nam rzucać kłód pod nogi. To jest stanowisko przekazane 
od społeczeństwa w moim imieniu.  

Pan Przewodniczący Rady - Na przykład sanepid nie powinien najpierw pisać do 
Wójta czy gdziekolwiek, tylko powinni przyjechać na miejsce i sprawdzić to co jest 
wpisane w tych skargach.  

Pani radna Hakamäki - Tym się też zajmiemy.  

Pan radny Bargiel, - Jak tutaj mieszkam 30 lat i pracuję tak cały czas jest 
obwodnica i jest problem. Do tej pory to było tak, że wszyscy chcieli. Teraz jak 
znalazły się pieniądze to jakaś tam część nie chce. Mam dwie sprawy, które można 
załatwić od ręki. Parę razy panie Wójcie mówiliśmy o koszach na osiedlu. Chodzi 
o takie zwykłe kosze na przystanku i dalej na Tenczynopolu. Pan Andrzej 
Wojtyniak obiecywał, że to zakupi. To jest potrzebne, przychodzi wiosna i pełno 
tych papierków. Niech młodzież się uczy – jak są kosze to i papierki są w koszach. 
Kiedyś, kiedyś na osiedlu były takie trzy duże kosze, segregacja śmieci. One 
zostały sprzątnięte. Jak można by było te kosze ustawić. Wiem, że co miesiąc 
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jeżdżą i opróżniają kosze, ale są tacy, którzy nie mają podpisanych umów na te 
kosze. Na targowicy podejrzewam, że nikomu nie będą przeszkadzać. Pod 
ośrodkiem zdrowia panie Wójcie coś się dzieje, tam Andrzej równał, wczoraj było 
sprzątane, zamiatane, taki porządek, ale przydałoby się trochę grysiku na ten 
wjazd. Tam jest dwie, trzy dziury, w których po każdym deszczu jest woda. Wiem, 
że nie załatwi to sprawy, wiem, że bez odwodnienia, większego remontu nie da 
się nic zrobić.  

Pan radny Cukrowski, - Panie Przewodniczący, mówiłem już wcześniej panu 
Wójtowi i panu Zastępcy, że rzekomo gmina Obrazów zrobiła kawałek naszej 
drogi. Zorientowali się, że to nie jest ich droga, tylko nasza. Dzwoniła do mnie 
pani Przewodnicząca i prosiła, żeby dokończyć tern odcinek. Chodzi o 
utwardzenie drogi, dowiezienie kamienia. Prosiła, żeby dokończyć utwardzenie 
drogi.  

Pan radny Borycki, - Chciałem zapytać o wiaty przystankowe kiedy będą.  

Pan Wójt Goździewski, - Jak wróci tylko z chorobowego pan drogowiec to 
ogłosimy przetarg. Na razie jest na chorobowym bodajże do końca miesiąca. Stąd 
też takie utrudnienia w tych drogowych tematach jeśli chodzi o materiał. On się 
wszystkim zajmował a my z Zastępcą pozostałymi sprawami. W tej chwili to 
spadło na nas i oprócz takich spraw bieżących musimy pilnować tych dróg.  

Pani radna Krasowska, - Panie Wójcie słyszałam, że idzie taki projekt Odnowy 
Wsi. Czy stowarzyszenie może napisać taki wniosek ? 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Wszystkie stowarzyszenia mogą, ale gmina 
wybierze jeden. Jest 1 000 000 zł na całe województwo. Projekt może być w 
formie dotacji 10 000 zł - 80% i nazwijmy 20 % udziału naszego.  

Pani radna Krasowska, - Do nas na kontener jakbyśmy tak złożyli.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta - Kontener nie może być z tego projektu. 

Pani radna Krasowska - A to na co to można jeszcze przeznaczyć ?. 

Pan Wójt Goździewski, - Na jakieś dofinansowanie w świetlicach . Może być Koło 
Gospodyń Wiejskich na jakieś stroje. Budowalni nie może być, bo to jest za późno.  

Pan radny Gwizdoń, - Nie może być taki jeden wspólny wiosek.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta – Nie może być.  

Pani radna Krasowska, - A tak jak my nie mamy tych strojów ludowych ?. 

Pan Wójt Goździewski, - Ewentualnie dla wszystkich kół te stroje, ale 
przemyślimy to jeszcze.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta – Powiem tak. Jedno stowarzyszenie, jedna 
organizacja, jeden projekt z gminy i tyle.  
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Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamknięcie sesji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 

 


